
In Nederland wordt sinds mensenheugenis gejaagd en is er vanuit de jacht een belang om 
het wild in stand te houden. Zonder wild geen jacht. Deze jacht gaat samen met het gebruik 
van het land voor o.a. de voedselvoorziening, natuurbescherming en recreatie. De stand van 
het wild is belangrijk om in de gaten te houden. De jager doet dat samen met de 
grondgebruiker. Om een nauwkeuriger beeld te hebben van deze wildstand worden er 
jaarlijks tellingen gehouden. Als er structurele veranderingen worden geconstateerd wordt 
daar aandacht aangegeven en wordt geprobeerd te achterhalen wat de oorzaak zou kunnen 
zijn. Waarborgen om er van uit te gaan dat de jacht in Nederland op een zo verantwoorde 
manier bedreven wordt. Dierziektes worden gerapporteerd en worden er zo nodig lokale 
maatregelen getroffen om verdere uitbraak te voorkomen.

De voorgestelde maatregelen om de jacht op hazen en konijnen in gebieden te sluiten op 
basis van louter telgegevens is het paard achter de wagen spannen. Alleen telgegevens zijn 
niet voldoende om zo’n besluit te nemen. Mocht het zo zijn dat er inderdaad structurele 
achteruitgang valt te constateren dan is gedegen wetenschappelijk onderzoek op zijn plaats. 
Om in gepaste beeldspraak te blijven is de door u voorgestelde maatregel zoiets als schieten 
met een kanon op een mug.

Als burger vind ik het verontrustend dat de overheid op een smalle basis van verouderde 
telgegevens, die notabene voor een heel ander doel dan inzicht in de wildstand van in dit 
geval haas en konijn, een maatregel voorstelt die mij beperkt in het uitoefenen van mijn 
hobby en passie. Ik heb sterk het gevoel dat niet het haas en het konijn het doel van de 
oefening is, maar dat de jacht beperkt of misschien zelf afgeschaft moet worden. Het 
reageren middels een zienswijze lijkt een doekje voor het bloeden. 
De jager ziet zich liever vertegenwoordigd door zijn vereniging. Deze organisatie is de 
spreekbuis en de belangenbehartiger van de jager en dat zou in het politieke en bestuurlijke 
systeem in Nederland voldoende moeten zijn of er wel of geen maatregel moet worden 
genomen om de wildstand van haas en konijn te beïnvloeden. 


